



Referat for bestyrelsesmøde i RSOK

Torsdag, den 21. november 2024 kl. 19:00 – i klubhuset

Til stede: Helmut, Michael, Walther og Helge – Afbud: Mette og Orla

Referat: Michael

Forplejning: Helmut

1. Godkendelse af dagsorden

OK

2. Godkendelse af referat fra seneste møde

OK

3. Aktuelle emner - status på klubben lige nu v/HSØ

Mette Håkanssons email adresse skal ændres til minisyren@gmail.com

Faktura på A3 printer (som står hos Otto) er nu kommet, tilskud fra Sparekassen Danmark skal nu indkasseres af Mette. A4 printer indkøb er udskudt til klubhuset er helt på plads.

Helge har udfærdiget ansøgning på SI-udstyr, ROC poster, målkamera og startenheder, klar til afsendelse. Sendes til Sparekassen Danmark, SparNord og TrygFonden.

Rold Skov OK-Dagen 2024

Finder sted få dage efter bestyrelsesmødet.

Praktisk:

- HSØ sørger for brunch m.v.
- Anders Gammelmark står for t-løbet
- WR sørger for gløgg og æbleskiver til t-løbet

Dagens program:

- Er fastlagt jvf. Indbydelsen.
- **PPT er klar, vedlagt som bilag** – men mangler input fra Ungdomsudvalget og T-løbs udvalget.

Det indstilles, at vi aftaler de sidste detaljer for dagen.

Der håbes på omkring 30 deltagere, Helge henter rundstykker. Walther indsætter egne slides inden på lørdag.

Walther står for gløgg og æbleskiver

Nyanskaffelser af materiel

Ved seneste bestyrelsesmøde fremkom der en lang række relevante input til nyanskaffelser. Orla påtog sig at prioritere listen efter følgende tre grupper:

- Umiddelbart indkøb
- Emner egnet til fondsansøgninger
- Emner til senere indkøb/ønskelisten

Herudover er der en række ønsker til SI-udstyr m.v. HSØ arbejder på at udforme fondsansøgninger vedr. disse ønsker.

Det indstilles, at vi beslutter materiellisten og de anførte grupper til effektivering.

SI-bærest, nye stikkontakter og kombi-ovn er tilføjet ønskelisten.

Generalforsamling 2025

Er fastlagt til 5. februar 2025. Lokale er booket på Kulturstationen (Salonen – da 100-Salen var optaget)...

Indkaldelse skal udsendes senest den 20/1, hvilket er et par dage før næste ordinære bestyrelsesmøde.

Udkast til indbydelse er vedlagt.

Flgn. er på valg for en 2-årig periode: Orla, Michael og Helge – stillingtagen til genvalg bedes oplyst.

Beretning er under udarbejdelse. **Foreløbig udgave er vedlagt til info/kommentering.**

PPT er under udarbejdelse. **Foreløbig udgave er vedlagt til info/kommentering.**

Til orientering.

Alle læser Helges udkast til beretningen og supplerer snarest. Skal udsendes sammen med indkaldelsen den 20. januar.

Input til PPT skal være klar til næste bestyrelsesmøde i januar.

4. Dansk Orienterings-Forbund og International Orienteering Federation

Høringssvar fra DOF til Naturstyrelsen vedr. urørt skov og indhegninger i skovene – se under pkt. 5 Nordkredsen. **Høringssvaret er vedlagt som bilag.**

Diskuteret sammen med klubledermøde under punkt 5

5. Nordkredsen og Nordjysk O-udvalg

Der har været afholdt NK-klubledermøde den 5/11 i Viborg OK's klubhus. Hovedpunkter fra mødet er følgende:

- Kampen om Skagerrak er et ungdomsarrangement (13-16 -årige), som i 2022 og 2023 blev afholdt ti Norge, men i 2024 i Danmark med OK Vendelboerne som arrangør. I 2025 igen i Norge ved Porsgrund (29-31/8), Til overvejelse om vi har potentielle deltagere?
- U1 og U2-kurser samt sommerlejre er planlagt for 2025. Har vi deltagere?
- KUM blev genoplivet den 1-3/11 af OK PAN og OK Silkeborg. Usikkerhed om næste års arrangør. Har vi deltagere?
- Terminslisten på plads for 2025. 2/3- divisionsmatcher i 2025 finder sted hhv. 13/4 i Palsgård (Horsens OK), 7/9 i terræn ikke fastlagt (OK PAN) og op/ned i 5/10 i Silkeborg Vesterskov (Silkeborg OK) sidstnævnte næppe ikke aktuelt for RSOK.

- Opfordring fra RSOK om at DOF nedsætter arbejdsgruppe, der skal nytænke i forhold til faldende deltagertal ved åbne løb.
- Kritik fra RSOK og flere andre af hørings svar fra DOF til Naturstyrelsen vedr. urørt skov. Ikke hensigtsmæssigt, at DOF bakker op om urørt skov, der på sigt gør skovene tættere og mere uegnede til korttegning og o-løb.
- Man mangler folk til kredsbestyrelsen, bl.a. en næstformand og en kasserer.
- RSOK tilbudt sig som vært ved klubledermøde 3/6-2025. Øvrige møder er hhv. 14/1 og 4/11.

KUM=Kreds Ungdoms Matchen, alle klasser op til 17 år.

Nordjysk O-udvalg afholder årsmøde den 13. januar 2025 i AOK's klubhus.

HSØ har overvejelser omkring nedlæggelse af EMIT-beholdning af udstyr. Det er i realiteten kun halvdelen af de nordjyske klubber der anvender systemet, og derfor næppe relevant at opretholde et fælles depot og fælles udgifter til vedligehold. Materiellet bør overdrages til de klubber der anvender det. Tanken herom er vendt med MFOK v/formanden, der bakker op omkring idéen. Sagen rejses på NOU-mødet i januar.

RSOK laver NJ-Nat 2. afdeling den 24/9 2025 i Rebild Bakker og NJ-Nat 1. afdeling den 16/9 2026 i Hesselholt.

Det planlægges at Helge, Walther og Helmut alle 3 tager afsted til mødet.

6. Rebild Kommune

Intet at bemærke – udover stærkt og godt samarbejde omkring klubhussagen.

7. Arrangementsudvalget v/HH m.fl.

Kalkmineløb i 2025 er 20. september.

Vi takker Helmut i stor stil for hans gode arbejde i forbindelse med arrangementerne som giver gode indtægter til klubben.

Politiforeningen planlægger at lave et par løb i foråret og spørger efter de mest opdaterede kort.

9/11 – Kildeløbet. Klubbens eget trailløb. Helmut er stævneleder i samarbejde med Mogens og Nicolai. Der er samlet en gruppe på cirka 10-15 hjælpere. HH supplerer om afviklingen på bestyrelsesmødet.

15/12 – Jule-gå-tur med gløgg og æbleskiver. Bemærk ny dato. Afsluttes som sædvanligt med gløgg, æbleskiver, bål m.v. på Hanebuen 23. HSØ arrangerer og alt er under kontrol.

14/12 – MTBO-afdeling. Afvikles med udgangspunkt i Frejlev. Efterfølgende spisning i Frejlevhallens cafeteria. Helmut med flere varetager det praktiske sammen med en mindre stab, der er på plads.

1/1 2025 – Tømmermændsløb. Seniorgruppen Ole/Jette Jensen, Otto/Jonna Møller samt Elizabeth/Helge arrangerer. Alt OK. Afvikles i Oplev og i Thingbæk Kalkmine. Vi er på udkig efter 3-4 nye faste medlemmer af arrangørgruppen.

23/6 – Sankt Hans.

23/8 2025 – DM Mellem. Johan MacLassen er banelægger og Helmut/Helge er stævneledere. Flyers er uddelt i forbindelse med sommerferieløb og dette års DM'er. Stævneorganisationen og kontrollanter er på

plads, der er udarbejdet en detaljeret tidsplan og plan for indretnings af stævnepladsen. Arbejdet med planlægningen intensiveres med møder med de enkelte funktionsledere i foråret 2025.

Korttegningen af Rebild Bakker er påbegyndt. Overvejelser om detaljeringsgrad – specielt i forhold til enebærbuske.

30/8 – Klubmesterskab.

Walther og Helmut står for arrangementet

24/9 NJ Nat 2. afdeling i Rebild Bakker

20/9 Kalkmineløb

8/10 Kildeløbet

x/xx MTBO-afdeling

x/xx Julegåtur

1/1 2026 Tømmermændsløb

Forår 2026 – 1. divisionsmatch i Hesselholt. Endnu ikke planlagt. Påbegyndes efteråret 2025.

16/9 NJ Nat 1. afdeling i Hesselholt

Vinter 2027? – Nordkredsens Vinterlang

8. Kort, træning og uddannelse v/WR

Korttegning

- Rebild Bakker – DM Mellem i 2025 – kortet nytegnes i 2024 og 2025 – status og udfordringer V/WR.
- Hesselholt – divisionsløb i 2026 – kortet revideres i 2025 og 2026 – WR orienterer om plan for revision af kortet.

Stor ros til Erik Flarup som er en kæmpe hjælp til korttegning. Det har også været en game-changer at tage o-cad sketch i brug i felten. Det er et stort arbejde at nytegne alle højdekurverne.

Fortsat diskussion om hvorvidt de små enebær-buske skal tegnes på eller ej.

Træningsløb

Træningsløbsplan for hele 2025 er udsendt til information i t-løbsanelæggerkredsen. Situationen er lettet med hensyn til banelæggere og andre hjælpere. WR orienterer om den seneste status for planen og nødvendige ressourcer til at afvikle t-løbene.

Kampagnen med at finde flere hjælpere virkede ikke så længe det var på spørgeskema, men da banelæggere begyndte at spørge direkte begyndte det at give pote.

Langt de fleste træningsløb er på plads i forhold til banelæggere. Godt arbejde af Walther at så meget er på plads og flere nye er kommet til.

Walther og Helmut taler videre om sæsonafslutning, der er ikke enighed om hvorvidt der vil være interesse for at se udstilling på museet.

9. Ungdom v/MBO

Ungdomsafdelingen er fortsat udfordret med et lille antal deltagere. Er sat på dagsordenen til RSOK-dagen med henblik på at få nye input til hvordan vi kan gøre torsdagstræningen til en mere bredt favnende aktivitet. Afventer input herfra.

Klager over postplaceringer i tæt terræn fra postudsætnings crew er foreløbig løst ved dialog med de pågældende. 27. januar indkaldes alle – plus 3-4 nye potentielle medlemmer af crew'et – til informationsmøde, og frokost, hvor der skal laves nye hold (nogle skal vore 3-m/k), ligesom accept af postplaceringer i tætte områder m.v. og andet praktisk drøftes.

Næste sæson træder Mette væk fra banelægning, herefter står Jan og Michael alene med koordineringen. Men et par forældre (Andreas Øhlensclæger og Helle Bobach) har sagt ja til at tage nogle enkelte løb.

10. O-service, web og sekretariat v/MN

Medlems status, aktive, passive, prøvemedlemmer.

Afventer anskaffelse af SI-udstyr.

109 aktive og 14 passive.

En underviser fra UCN har kontaktet os om at bruge klubbens hjemmeside som case for et hold 1. års studerende. Vi skal ikke forvente at klubben får noget ud af det.

11. Klubhus, materiel og logistik

Klubhus-projektet

Projektet vedr. klubhuset er stort set afsluttet med et meget tilfredsstillende resultat.

Det er derfor tid til at planlægge indvielsen af de nye faciliteter. Denne er lagt på samme dag, som vi sæsonåbner 2025 med t-løb, hvilket er den 22. marts 2025. Følgende punkter skal fastlægges:

- Program for dagen
- Hvem står for det praktiske
- Invitationsliste (alle medlemmer, fondsrepræsentanter, Rebild Kommune)
- Traktement
- Taler og klipning af snor
- Pyntning af klubhuset
- Træningsløb om eftermiddagen

Ok

12. Økonomi

Vi afventer årsregnskabet.

Budget for 2025 forventes fremlagt til 1. behandling. Nærmere følger iflg. aftale med MH.

Budgettal korrigeret i flere tilfælde, Helge har noteret og informerer Mette.

13. Medlemsinformation

Intet at bemærke. Ugebrevet holder nu vinterpause (efter uge 47). Sporadiske udsendelser ifm. aktiviteter vil forekomme.

Ok

14. Eventuelt

Næste aftalte møder:

23. november (RSOK-Dagen)

23. januar 2025

5. februar 2025 (Generalforsamling)

Næste møder planlægges i januar.

Ønsker for fremtidige investeringer/nyanskaffelser

Ny A3 og A4 printer kortprint t-løb m.v.	kr. 30.000	Fondsansøgning kr. 15.000 bevilget
Flere SI-brikker 50 stk	kr. 20.000	Fondsansøgning kr. 20.000 bevilget
Renovering af klubhus	kr. 306.000	Fondsansøgning tkr. 118 + 82.6 + 36 + 69 bevilget
Ansøgning vedr. SI-udstyr	under udarbejdelse	

BESTYRELSENS ÅRSHJUL:

JANUAR

Bestyrelsesmøde

- Årsregnskab
- Indkaldelse af generalforsamling
- Forberede afvikling af generalforsamling
- DOF-repræsentantskabsmøde og Nordkredsen og Nordjysk O-udvalg – årsmøder

Generalforsamling

- Konstituering
- Fastlæggelse af datoer for årets møder
- Booking af lokale til GF – næste år

MARTS

Bestyrelsesmøde

- T-løbskalenderen 1. halvår
- Sæsonstart

MAJ

Bestyrelsesmøde

- Sæsonafslutning
- Sankt Hans
- Klubmesterskab
- RSOKker koordinator

JUNI

Bestyrelsesmøde

- Divisionsløb
- Kalkmineløb
- NJ Natløb
- Andre løbsarrangementer
- Sæsonstart – t-løb
- Sæsonstart – ungdomsafdeling
- Klubhusprojekt

SEPTEMBER

Bestyrelsesmøde

- Delopfølgning på strategi
- Rekruttering efteråret
- Forberedelse af RSOK-Dag
- Renovering klubhuset
- NK Klubledermøde

OKTOBER

Bestyrelsesmøde

- Lokalregnskab
- RSOK-Dagen

NOVEMBER

Bestyrelsesmøde

- Sæsonafslutning
- Budget kommende år
- Forberedelse af generalforsamling

STRATEGISKE INDSATSOMRÅDER – PROJEKTPLAN

UNGDOM, TALENT OG SOCIALE MEDIER

Strategi for fremtidssikring af ungdomstræning – løbere og trænere

Udviklingsplan for talent og elite

Målsætning for divisionsturneringer

Strategi for opslag på sociale medier

O-SERVICE, WEBSITE, SEKRETARIAT

Modernisering af website

Uddannelse i opslag på website

Strategi for investering i SI-udstyr og uddannelse

KLUBHUS, MATERIEL OG LOGISTIK

Modernisering af klubhus – lokaler, teknik og faciliteter

Udbygning af klubhus

Klubhusets omgivelser – pleje og adgang/slitage

Opbevaringsfaciliteter og -systemer (fokus på Skovdepotet)

Indkøb og udlånsbetingelser for trailer